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Ansøgning om formandskabet i Udvalg for Molekylærpatologi 

Min periode som medlem af UMP (Udvalg for Molekylærpatologi) udløber og i den forbindelse har jeg et 

stort ønske om forsat at kunne bidrage. Jeg ansøger derfor om formandskabet for UMP som netop er 

blevet ledigt, så jeg forsat kan bidrage til dette meget vigtige arbejde. Jeg har et ønske om forsat at 

facilitere og sikre at molekylære undersøgelser, som danner grundlag for diagnose og behandling forankres 

i landets patologiafdelinger. Denne forankring er mulig ved et tæt tværfagligt samarbejde mellem patologer 

og kliniske akademikere – i tæt relation til eksterne fagpersoner. Jeg vil arbejde for at UMP bidrager til 

tydeliggørelse både fagligt og politisk. 

Den faglige vidensdeling er forankret via UMP/DMPG og sikres ved årlige møder hvor relevante emner 

diskuteres i National sammenhænge. Via UMP vil jeg hjælpe til at emner af betydning for f.eks. 

arbejdsgange, kvalitet, nye analyser, molekylære svar etc. formidles og diskuteres til faglige møder. 

En kerneopgave vil ligeledes være at specialistuddannelsen bliver en realitet og etableres, således at 

kliniske akademikere på patologi afdelinger kan erhverve sig specialist anerkendelse indenfor specialet 

molekylær patologi. 

Jeg vil forsat gerne være en del af det meget vigtige arbejde i UMP og håber min ansøgning kan 

imødekommes. 

Bedste hilsner 
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